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Geacht college Burgemeester en Wethouders, frac�evoorzi�ers,
 
In de bijlage tre� u een brief met daarin het verzoek om op korte termijn tot een oplossing te komen voor de huidige afvalproblema�ek van
kringloopbedrijven en van RataPlan in het bijzonder.
 
Ik hoop echt dat we daar snel uitsluitsel over kunnen krijgen, zodat we onze mooie werkgelegenheid voor een kwetsbare doelgroep kunnen
behouden,
 
 
met vriendelijke groet,
 
S�ch�ng RataPlan
 
Gert-Jan Dekker
Directeur Bestuurder
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Geacht College B&W,  

 

 

 

in mei 2019 ontvingen wij bericht van de gemeente Westland dat het RataPlan niet langer was 

toegestaan om onverkoopbare en niet verkochte goederen, uit onze winkels in Monster en 

Naaldwijk, te storten op het afvalbrengstation. Sinds juli van dit jaar kunnen kringloopbedrijven deze 

restanten niet storten, omdat zij gezien worden als bedrijf. Sinds die tijd voert RataPlan deze 

reststromen af via een commercieel verwerkingsbedrijf af en wachten we op een passende oplossing 

vanuit de gemeente. Eén oplossing is reeds door RataPlan aangedragen. 

 

Toen RataPlan in 2012 op verzoek van gemeente en Patijnenburg de eerste winkel startte was het 

doel mooie betaalde arbeidsplaatsen voor Patijnenburg en zoveel mogelijk hergebruik van product. 

Stichting RataPlan is uiteindelijk met twee kringloopwinkels gestart in het Westland. Spullen worden 

opgehaald en mensen kunnen spullen brengen. RataPlan probeert zo weinig mogelijk te weigeren 

van de burger en wat niet verkocht kan worden als “monostroom” op het afvalbrengstation aan te 

bieden, zodat materiaalhergebruik nog mogelijk is. Alles met als doel om zo weinig mogelijk restafval 

over te houden. 

 

Het afval wat RataPlan volgens afspraak mocht aanbieden op het afvalbrengstation is afval van de 

(bewuste) burger van het Westland. Deze burger wil liefst het product hergebruiken en niet gelijk tot 

afval maken. Daarbij creëerde deze burger er ook betaalde arbeidsplaatsen voor een kwetsbare 

doelgroep mee, in totaal biedt RataPlan 15 van dit soort arbeidsplaatsen. Iets wat past in een 

circulaire en inclusieve samenleving en wat momenteel sterk door de centrale overheid wordt 

gestimuleerd. 

 

Voor de gemeente betekende het een bijdrage aan de scheidingsdoelstelling, aan de logistieke 

kosten en aan de kosten voor verwerking. Ook de kosten die de gemeente maakte vóór 

producthergebruik via RataPlan, vervielen. Dit alles met de inzet van een flink aantal medewerkers 

met afstand tot de arbeidsmarkt welke RataPlan voornamelijk via Patijnenburg in dienst heeft 

genomen.  

 

Voor stichting RataPlan betekent het niet kunnen storten dat het voortbestaan van de 2 winkels in 

gevaar gaat komen. De 16 betaalde arbeidsplaatsen willen we graag behouden maar het is helaas te 

kostbaar gebleken om het afval via een commerciële partij af te voeren.  
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Ons voorstel behelst het volgende: 

 RataPlan stort niet meer op het afvalbrengstation; 

 RataPlan voert de reststromen af via een commercieel verwerkingsbedrijf; 

 RataPlan factureert de gemeente de netto kosten die door het commercieel 

verwerkingsbedrijf aan RataPlan gefactureerd worden; 

 Met netto kosten wordt bedoeld: het saldo van positieve- en negatieve waarden van de 

reststromen; 

 De netto kosten zijn dan gelijk aan de kosten die de gemeente hiervoor tot juli maakte; 

 Een en ander wordt vastgelegd in een Dienstverleningsovereenkomst (DVO). 

 

Gezien de dringende aard van de problematiek die de huidige situatie veroorzaakt, verzoekt 

RataPlan om snel met het bestuur van het Westland hierover in gesprek te gaan. 

 

In afwachting van uw antwoord verblijf ik,  

 

Met vriendelijke groet, 

Gert-Jan Dekker,  

 

 

Directeur Bestuurder RataPlan 

 

 

NB: deze brief is ook verstuurd aan de fracties in de Gemeenteraad.  
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